

PIERRE-YVES LAUGIER 



Historien Spécialiste Bugatti

Pierre Laugier passe son doctorat en médecine puis... devient historien de Bugatti ! Un coup de foudre, à la vue du coach Type 50T du Musée Harrah, le pousse à étudier à fond cette marque. Avec son ouvrage en deux tomes Bugatti 57 Sport, Prix Bellecour 2004, et ceux qu'il prépare sur les Bugatti Type 51 Course et Type 55 Supersport, Pierre Laugier est le consultant Bugatti incontournable pour les grandes maisons de ventes (Artcurial, Bonhams, Gooding, Osenat, RM Sotheby's...)

Depuis le début, Pierre est un juge également incontournable pour Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.

Historian Bugatti Specialist

Pierre-Yves Laugier received his PhD in medicine and then became a specialized Bugatti historian. The aesthetic shock at the sight of the Bugatti 50T Coach Aerodynamic at the Harrah Museum motivated him to study this make in depth. With his Bellecour Prized book in 2 volumes – the “Bugatti 57 Sport” and those he’s preparing about the Type 51 racer and Type 55 Supersport, Pierre-Yves is the indisputable Bugatti specialist and consultant for prestigious auction houses in France (Artcurial, Bonhams, Gooding, Osenat, RM Sotheby's...), which is why he will be a judge at Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.

From the beginning, Pierre is a judge essential also for Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.